

Telemark Travforbund

Referat fra styremøte onsdag 29.03.2017 – Klosterskogen Travbane

Tilstedeværende: Erik Skjervagen, Jan Kristian Øverdal, Thomas Tvedt, Ine Dahl, Agnar Svartdal, Stian Hovstø, Hanne Rønningen
Johan Herbjørn Udem (vara)

Jorunn Svensson (sekretær)

Som nyvalgt leder ønsket Erik Skjervagen alle velkommen, og møtet ble innledet med en presentasjonsrunde.

Saksliste:

- Sak 7/17 **godkjenning av innkalling og referat.**
Godkjent uten kommentarer.
Videre arbeidsform for det nye styret vil være at varsling av dato for styremøter sendes ut med minimum 14 dager varsel. Styremedlemmer har da en ukes frist for innsendelse av saker før endelig agenda fastsettes. Referat sendes alle styremedlemmer til ettersyn før det legges ut på forbundets websider.
- Sak 8/17 **Hovedoppgaver/Arbeidsfordeling**
Forbundets hovedoppgaver ble diskutert og fordelt blant styrets medlemmer.
- Sak 9/17 **Økonomi**
Kostnader vedrørende de forskjellige oppgavene ble gjennomgått. En del oppgaver kan søkes finansiert via tilskudd fra DNT, mens andre må egenfinansieres eller dekkes på dugnadsinnsats.
- Sak 10/17 **Invitasjon til åpen dag NR**
Erik Skjervagen og Thomas Tvedt er forbundets representanter på åpen dag i NR.
- Sak 11/17 **Info fra Landsrådsmøte v/Agnar**
Agnar Svartdal informerte fra siste landsrådsmøte der hovedtemaene var Lovkomiteens forslag til ny representasjonsordning, oppdatering vedrørende nye Leangen Travbane samt ny konsesjon og hva det vil bety for fordelingen mellom DNT og RT.
Andre temaer som var blitt berørt var Bo Westegaard/Skårnes saken og momsproblematikken Åsbjørn Tengsareid har blitt dratt inn i.
- Sak 12/17 **Info fra anleggskontakt- samling v/Agnar**
Agnar Svartdal informerte fra samlingen han hadde deltatt på og det arbeidet som nå vil bli gjort vedrørende gjennomgang av treningsanleggene som mottar

Telemark Travforbund

driftsstøtte. Alle anlegg skal klassifiseres på nytt, og resultatet skal foreligge innen utgangen av mai 2017.

I denne forbindelse kom det opp spørsmål vedrørende forsikringsdekning av anlegg som mottar støtte, og styret vedtok å klarlegge denne problemstillingen med DNT.

Sak 13/17 **Info fra forbundssekretær**

- *følltilskudd for 2016 årgangen er nå utbetalt*
- *Ponni – trekamp. Økonomisk støtte har kommet fra flere lag samt Klostertravets Damegruppe og THF*
- *Ungdomsgruppa er godt i gang, hadde besøk av Anette Leiren fra DNT ved siste møte, hun har dette under sitt arbeidsfelt og informerte litt om støtteordninger man kan søke om. Gruppa forsøker å ha månedlige møter og vil avholde loddsalg i påska for å bidra økonomisk. Inntektene her skal deles med ponnigruppa.*
- *Til start samling for 1 og 2 åringer skal holdes 09.04. Suksessen fortsetter, hele 17 åringer påmeldt*
- *Nyvalgt leder deltar på DNT sin GF fra fredag til søndag.*

Sak 14/17 **Eventuelt**

- **Furuheim**, Jan Kristian Øverdal informerte om bakgrunnen og arbeidet som var gjort i TT vedrørende etablering av utvalg for utvikling av Furuheim treningsanlegg.
- **Brev fra Øystein Dale**. Agnar Svartdal informerte om et brev fra Øystein Dale der han gir uttrykk for at samarbeidet i BVT fungerer dårlig. Saken tas opp i TT.
- **Ledermøte**. Det kalles inn til ledermøte 24.04.17 for gjennomgang av årsrapport, regnskap og forslag vedrørende GF i DNT.
- **Representasjon på ledermøter**. Styret åpner for at lag som ønsker det kan stille med 2 personer på ledermøter i TTF.